
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 16. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 96
Ifølge Kim Pedersens rapport om Det Danske Filminstituts virke, er det efterhånden flere 
år siden, at Det Danske Filminstitut har kunnet imødekomme de politiske partiers mål fra 
Filmaftalen til det gennemsnitlige antal tilskuere på top 10 og dansk films markedsandel. 
Hvilke initiativer har Kulturministeriet og Det Danske Filminstitut igangsat for at kunne 
imødekomme de politiske partiers mål? Hvilke initiativer har Kulturministeriet og Det 
Danske Filminstitut igangsat for at kunne imødekomme de politiske partiers mål? Mener 
ministeren, at målene er urealistiske? Hvis ikke, hvad vil han gøre for at sikre, at de nås, 
og vil han i denne sammenhæng stille flere krav til DFI eller fonde, aktører eller lignende, 
der modtager offentlige midler? Der henvises til KUU alm. del – bilag 88.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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